
Zápisnica č. 04/25 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 1. apríla 2025 v Bratislave 

 

Prítomní:         Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ 
       Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu 

           Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 

Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 

 Petr Kašpar – zástupca ÚLK 

           Tibor Végh - zástupca ÚLK 

Juraj Jánošík – viceprezident pre amatérsky futbal, predseda BFZ 

Peter Kováč –zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 

Stanislav Neuschl – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ  

Miroslav Jaška – zástupca rozhodcov 

Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky (online) 

       Tomáš Medveď – zástupca hráčov 

Ladislav Jurkemik – zástupca trénerov 
 
Mária Berdisová - zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 

 
Ospravedlnený:    Ján Kováčik – prezident SFZ 

 
 
Prizvaní:        Peter Palenčík – generálny sekretár SFZ 

Pavol Adamčiak –  kontrolór SFZ  

Jaroslav Rybánsky - poradca prezidenta pre Legislatívno-právne otázky 

Lukáš Pitek – vedúci Legisltívno – právneho oddelenia SFZ 

Program:  

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu  
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 2025 cez 

SFZ Event, s.r.o.  
4. Informácia zo zasadnutia pracovnej skupiny pre prípravu novelizácie RaPP a SP SFZ  
5. Informácia zo Správnej rady Fondu na podporu športu  
6. Správa o činnosti Legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ za rok 2024  
7. Schvaľovanie návrhu na zmenu dejiska finále ženského pohára pre súťažný ročník 

2024/25  



8. Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi zasadnutiami VV SFZ  
9. Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie mesiaca 

marec 2025  
10. Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov SFZ  
11. Diskusia  

 

K bodu 1: Schvaľovanie návrhu programu 
Zasadnutie otvoril a viedol I. viceprezident SFZ Richard Havrilla. Na začiatku členom VV 
SFZ predstavil návrh programu a dal o ňom hlasovať. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

Všetky uznesenia vyplývajúce z uznesení boli splnené. 

 

K bodu 3: Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 2025 
cez SFZ Event, s.r.o.  

Bod otvoril I. viceprezident SFZ  Richard Havrilla. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii 
Berdisovej, ktorá informovala o aktuálnom vývoji v rámci prípravy ME U21: 

- Príprava šampionátu pokračuje v súlade s harmonogramom, 
- Uzavreli sa všetky reporty ohľadom požiadaviek zo strany UEFA, 
- Spustila sa ďalšia vlna predaja vstupeniek, predalo sa ďalších 7 tisíc vstupeniek,  
- Otvárací zápas arény v Prešove zaobstará dňa 3. mája reprezentácia slovenských 

internacionálov.   
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME 
U21 v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 



Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 4: Informácia zo zasadnutia pracovnej skupiny pre prípravu novelizácie RaPP a 
SP SFZ 

Bod otvoril I. viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. 
Lukášovi Pitekovi, ktorý informoval o záveroch pracovnej skupiny, ktorá zasadala dňa 16. 
apríla 2025 hybridnou formou (prostredníctvom MS Teams alebo účasťou priamo v sídle SFZ). 

(i) v rámci vyhodnotenia doručených pripomienok sa členovia pracovnej skupiny zhodli na ich 
nasledovnom vyhodnotení: 

• Dolné Lefantovce (úprava čl. 46 SP - limit amatérskych hráčov zo 4 na 6) - neprijať 
predmetný návrh na základe tendencie amatérskeho futbalu skôr uvedený limit znižovať 
(pozn. možnosť na základe rozpisu súťaže) 

• Rimavská Sobota (z dôvodu zrušenia striedavých štartov dať možnosť bezplatného 
hosťovania) - neprijať predmetný návrh na základe zrozumieteľnosti jednotlivých typov 
prestupov 

• matrika SFZ 

• Článok 
•  15 ods. 6 → 
• zabezpečiť nemožnosť aj opakovanej dočasnej registrácie - nutná úprava ods. 7 
• Článok 
•  18 ods. 5 → 
• „Štart hráča na základe zmluvy o striedavom štarte hráča sa nepovažuje na účely tohto 

poriadku za samostatný štart hráča za nový klub.“ 
•  (odkaz na čl. 93 Súťažného poriadku futbalu) → 
•  vynechať túto vetu 
• Článok 
•  18 ods. 11 → 
• špecifikovať na prestup s obmedzením 
• Článok 
•  36 ods. 11 a 12 → 
• treba vychádzať z toho, kde je ten hráč registrovaný  
• → 
•  preformulovať ods. 11 tak, že sa vychádza z nákladov, ktoré mal na výchovu materský 

klub v závislosti od kategórie klubu podľa tabuľky uvedenej v ods. 10 
• Článok 
•  38 ods 3. → 
• preklep v poslednom riadku tabuľky, má tam byť vek 23 rokov, nie 21; ods. 
•  2 → 
•  tiež upraviť vek z 21 rokov na 23 

(ii) Príprava manuálu pre kritické ustanovenia RaPP, kde sa vedie diskusia (čl. 15 ods. 5 a 6, čl. 
18 - definovanie jednotlivých typov transferov a ich osi, prípadne odstupné za amatéra) - LPO 
a matrika SFZ, 



(iii) Príprava legislatívneho textu jednotlivých odsúhlasených zmien v zmysle úpravy FIFA 
RSTP a odsúhlasených pripomienok – LPO, 

(iv) v rámci pracovného stretnutia ŠTK SFZ, RFZ a ObFZ (dňa 2. apríla 2025 vo Zvolene) 
otvoriť diskusiu o jednotlivých ustanoveniach Súťažného poriadku SFZ - už zhoda na nutnosti 
úpravy čl. 83, nutnosť úpravy ostaršenia hráčov, prípadne iné ustanovenia SP SFZ. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia pracovnej skupiny pre prípravu 
novelizácie RaPP a SP SFZ. 
Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 5: Informácia zo Správnej rady Fondu na podporu športu 

Bod otvoril I. viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. 
Lukášovi Pitekovi, ktorý informoval o záveroch 58. zasadnutia Správnej rady FONDU NA 
PODPORU ŠPORTU, ktoré sa konalo dňa 13. marca 2025 v Bratislave. Správna rada sa 
zaoberala týmto programom: 

Program:  
1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien 

a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi 

zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného 

zasadnutia  
5. Schvaľovanie návrhu rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2025 
6. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 
7. Športová infraštruktúra národného významu 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v 

rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2021/004 

9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v 
rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2022/002 



10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v 
rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2023/001 

11. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 
obyvateľov“ č. 2024/001 

12. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2024/002 

a) informácia o aktuálnom stave 
b) zriadenie odbornej komisie a schvaľovanie spôsobu kreovania členov odbornej 

komisie „Športová infraštruktúra“ 
13. Schvaľovanie metodického pokynu Fondu na podporu športu k vyúčtovaniu 

príspevku na projekt podpory športu v nadväznosti na zvýšenie základnej sadzby 
dane z pridanej hodnoty (DPH) od 01.01.2025   

14. Rôzne 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo Správnej rady Fondu na podporu športu. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 6: Správa o činnosti Legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ za rok 2024  
Bod otvoril I. viceprezident SFZ  Richard Havrilla. Odovzdal slovo poradcovi pre Legislatívno-
právne otázky p. Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členom VV SFZ predstavil výročnú správu 
LPEK SFZ. 

LPaEK boli v roku 2024  predložené na vybavenie dve veci:  
 

Žiadosť o stanovisko (výklad) k ustanoveniam Stanov SFZ a národnej legislatívy – 
voľba predsedu a podpredsedu orgánu na riešenie sporov. 

 
Žiadosť o stanovisko (výklad) k ustanoveniam Súťažného poriadku futbalu - výklad 
ustanovení článkov 93/8 a 93/9 Súťažného poriadku futbalu (ďalej len „SP“), ktoré 
upravujú situácie postupov  a zostupov klubov s uzatvorenou dohodou o striedavom 
štarte vo vekovej kategórii mužov („farmy“). 

 
LPEK respektíve jej členovia participovali na ďalšej činnosti v rámci právnej agendy SFZ: 



 
        - pracovná skupina pre novelizáciu Stanov SFZ 
        - pracovná skupina pre novelizáciu Poriadku Komory pre riešenie sporov 
        - pracovné stretnutie disciplinárnych a odvolacích komisií 
        - novelizácia štatútu LPEK SFZ 
        - výklad a usmernenie k čl. 5 Poriadku Komory pre riešenie sporov 
        - kontrola včasnosti a úplnosti podaných vyhlásení o nestrannosti a nezávislosti 
členov orgánov na riešenie sporov SFZ v zmysle Stanov SFZ a Volebného poriadku SFZ 
 

1. LPEK si po celý rok 2024 riadne  plnila úlohy ktoré jej vyplývajú nielen z vnútorných 
predpisov SFZ, ale i z očakávaní orgánov SFZ .  

 
2. Pri svojej činnosti LPEK spolupracovala s rôznymi orgánmi SFZ (Prezident SFZ, GS SFZ, 

legislatívno-právne oddelenie ako aj iné útvary SFZ) a túto spolupráca bola bezproblémová 
s jasným cieľom vzájomne sa podporovať.  

   
3. Bola vytvorená emailová adresa lpek@futbalsfz.sk prostredníctvom, ktorej prebiehala 

kontrola úplnosti splnenia si povinnosti podať vyhlásenia o nestrannosti a nezávislosti pre 
členov orgánov na riešenie sporov SFZ v zmysle Stanov SFZ a Volebného poriadku SFZ.  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Správu o činnosti Legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ 
za rok 2024. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 7: Schvaľovanie návrhu na zmenu dejiska finále ženského pohára pre súťažný 
ročník 2024/25  
Bod otvoril I. viceprezident SFZ  Richard Havrilla. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi 
Palenčíkovi, ktorý informoval, že dňa 11. októbra 2024 VV SFZ na svojom zasadnutí schválil 
návrh na organizovanie finále ženského pohára pre súťažný ročník 2024/25 v KFA Košice. 
Po prehodnotení tohto rozhodnutia bol predložený návrh na korekciu a to tak, aby sa toto 
podujatie, ktoré sa uskutoční dňa 08.05.2025 konalo na Štadióne pod Zoborom v Nitre.  
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje Štadión pod Zoborom v Nitre za dejisko finále ženského pohára pre 
súťažný ročník 2024/25 namiesto štadióna KFA Košice. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 
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Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 8: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v čase medzi riadnymi 
zasadnutia VV SFZ  
Bod otvoril I. viceprezident SFZ  Richard Havrilla. Odovzdal slovo poradcovi pre Legislatívno-
právne otázky p. Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členov VV SFZ informoval, že v čase medzi 
riadnymi zasadnutiami VV SFZ sa uskutočnilo jedno  hlasovanie per rollam, konkrétne  č. 03/25 
VV SFZ vo veci “Schvaľovanie podpory za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie 
príspevku v rámci programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2024/002 vyhlásenej Fondom na podprou športu projektom týkajúcich 
sa záujmu SFZ.”   
 
SFZ boli adresované tieto žiadosti, ktoré sa uchádzajú o podporu v rámci programu vyhlásenej 
Fondom na podporu športu:  
 
1. Multifunkčné ihrisko v areáli ZŠ Žabokreky nad Nitrou  
2. Budovanie infraštruktúry a rekonštrukcia futbalového štadióna v Považskej Bystrici 
3. Viacúčelový športovo-oddychový areál pre obec Strečno 
4. Šatne v školsko-športovom areáli - Obec Limbach 
5. Futbalové ihrisko - umelá tráva - MŠK Púchov 
6. Stavebné úpravy a modernizácia strechy obecnej telocvične v obci Čaňa 
7. REVITALIZÁCIA FUTBALOVÉHO IHRISKA - MFK NOVÁ BAŇA 
8. Obnova športového areálu v meste Veľké Kapušany 
9. Rekonštrukcia budovy tribúny v obci Žabokreky (okres Martin)  
 
Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať v skrátenom termíne 
najneskôr do 17. marca 2025 na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk: 
 
Hlasovanie: 
 
Schvaľujem podporu za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 
programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na podprou športu projektom 
týkajúcich sa záujmu SFZ v zmysle predkladaných príloh, 
alebo 
Neschvaľujem podporu za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 
programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na podprou športu projektom 
týkajúcich sa záujmu SFZ v zmysle predkladaných príloh, 
alebo 
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania podpory za účelom predloženia žiadosti o 
poskytnutie príspevku v rámci programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ č. 2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na 
podprou športu projektom týkajúcich sa záujmu SFZ v zmysle predkladaných príloh. 
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Hlasovania sa zúčastnilo všetkých 13 členov VV SFZ, z toho všetkých 13 hlasovalo 
formou “schvaľujem”.  
 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých 
členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam v čase medzi 
riadnymi zasadnutia VV SFZ.  
Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 9: Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie 
mesiaca marec 2025A024 

Bod otvoril I. viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, 
ktorý členov VV SFZ informoval o odohraných zápasoch našich reprezentačných družstiev za 
mesiac marec. 

 



 

 



 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev 
SR za obdobie mesiaca marec 2025.  

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
 
K bodu 10: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov 
 
Bod otvoril I. viceprezident SFZ Richard Havrilla. Predstavil návrhy na udelenie odznakov SFZ 
pre futbalových funkcionárov, ktorí sa v tomto období dožívajú svojich životných jubileí. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 
1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Milanovi 

Dolinskému. 
2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Zdenkovi 

Urvovi. 
Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
 
 
K bodu 11: Diskusia 



Členovia VV SFZ sa dohodli, že najbližšie riadne zasadnutie sa uskutoční dňa 1. mája 2025 
o 10.00h v Dunajskej Strede. 

 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 1. apríla 2025 v Bratislave: 

Uznesenie č. 47/25 VV SFZ: 
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  
Uznesenie č. 48/25 VV SFZ: 
VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 
v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 49/25 VV SFZ: 
VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia pracovnej skupiny pre prípravu novelizácie 
RaPP a SP SFZ. 

          T: ihneď 
                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 50/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo Správnej rady Fondu na podporu športu. 
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  
Uznesenie č. 51/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie Správu o činnosti Legislatívno-právnej a etickej komisie SFZ za rok 
2024. 
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  
Uznesenie č. 52/25 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje Štadión pod Zoborom v Nitre za dejisko finále ženského pohára pre súťažný 
ročník 2024/25 namiesto štadióna KFA Košice. 
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 53/25 VV SFZ: 




